
 
 
 
 

Møteprotokoll 
 
 
 

Utvalg: Ungdomsråd 
Møtested: Kommunestyresalen, Åfjord Rådhus 
Dato: 15.01.2020 
Tid:  09.00 – 14.30  

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Marthe Larsen Medlem  
Sigve Hårstad Medlem  
Ylva Bjerkan-Refsnes Leder  
Victoria Sydskjør Medlem  
David Kjenes Medlem  
Tora Marie Sæther Medlem  
Maia Kosberg Medlem  
Mascha Karkosz Medlem  
Viktorija Krisciokaityte Medlem  
Stian Bremnes Nestleder  
Nina Edvardsen Medlem KRF 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
   

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
   

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Marit Jansen Utviklingsleder Oppvekst  

 
 

Merknader: 
 
 
 
 

Saksnr Innhold Lukket 
 Drøftingssak  

DR 1/20 Vurdering av hvilken plattform rådet skal bruke  

DR 2/20 Retningslinjer for møtene  

 Orienteringssak  



OS 1/20 Uteområdene ved skolene  

 Drøftingssak  

DR 3/20 Møteplan for våren  

DR 4/20 Drøfting om godtgjørelse til medlemmene i 
Ungdomsrådet 

 

DR 5/20 Endring av vedtekter  

DR 6/20 Veileder til elevråds-/klassemøter  

DR 7/20 Markering for kommunesammenslåing - Ung Åfjord 
2020 

 

DR 8/20 Budsjettsmidler til Ungdomsrådet  

DR 9/20 Instagram/kommunens hjemmeside  

DR 10/20 Saker fra skolene  
 
 
 
 
Info:  
I starten på møtet vil det være presentasjon av Ungdomsrådets medlemmer, samt godkjenning av 
møteinnkalling og forrige møtereferat.  
 
 
 
 
 
Marit Jansen 
Utviklingsleder Oppvekst  
  



Drøftingssak 

DR 1/20 Vurdering av hvilken plattform rådet skal bruke Vurdering av hvilken plattform rådet 
skal bruke 

Rådmannens innstilling 
 
 
Saksprotokoll i Ungdomsråd - 15.01.2020  
Behandling: 
 
 
Votering: 
 
 
Vedtak: 
Vi bruker teams «Åfjord Ungdomsråd» som plattform for samarbeid. Her kan medlemmene legge inn 
dokumenter selv, samt dele ting fra sin skole.  
 
Stokksund Oppvekstsenter og Åset skole ønsker Ipad fra kommunen, mens de andre representantene 
ønsker å bruke skolepcen de har fått utlevert.  
 
 
 

DR 2/20 Retningslinjer for møtene Retningslinjer for møtene 

Rådmannens innstilling 
 
 
Saksprotokoll i Ungdomsråd - 15.01.2020  
Behandling: 
 
 
Votering: 
 
 
Vedtak: 
Hvert møte vil minimum inneholde  

 Godkjenning av innkalling 
 Godkjenning av referat fra forrige møte 
 Saksliste – oppfølgning fra forrige møte 
 Saker fra skolene/hva skjer på skolene 

 
Hver representant skal ha med Ipad, skolepc eller notatblokk til møtene.  
 
Ønsker man å be om ordet; rekker man opp en finger. Ønsker man et innlegg, en kommentar til saken; 
rekker man opp to fingrer.  
 
Ved avholdt elevrådsmøter ved skolene, skal referatene legges ut på teams.  
 
 
 
  



Orienteringssak 

OS 1/20 Uteområdene ved skolene Uteområdene ved skolene 

Rådmannens innstilling 
 
 
Saksprotokoll i Ungdomsråd - 15.01.2020  
Behandling: 
Stokksund Oppvekstsenter, Åset skole og Brandsfjord skole ønsker at det skal gjøres noe på skolens 
uteområde. Det er lagt inn en pott med penger i budsjettet. Nå er det opp til skolene å prioritere hva 
pengene skal brukes til.  
 
Votering: 
 
 
Vedtak: 
Stokksund Oppvekstsenter: 
I Stokksund har det vært en arkitekt inn i bildet og sett på uteområdet. Elevrådet er presentert for 
arkitektens tegninger. Elevrådet er ikke helt fornøyd med de første tegningene, men det skal komme en 
versjon to.  
 
Åset skole 
Åset skole ønsker seg et leskur. Det er mye dårlig vær, og det må være et visst antall minusgrader for at 
elevene skal få være inne. Dette har vært en sak fra ca 2017. Halvor Bueng – leder i FAU – er koblet på 
saken. Åset skole er en ny skole, men det er ikke gjort mye med uteområdet. Viktig at elevrådet blir med 
i planlegginga, så ikke kun FAU og lærerne bestemmer hvordan det skal være.  
 
Brandsfjord skole 
Brandsfjord skole skal få utarbeidet en ønskeliste og sende denne inn til Ungdomsrådet.  
 
 
Åfjord videregående skole  
De har gjennomført volleyballag. Søkt penger fra Elevorganisasjonen, men har ikke hørt noe enda.  
 
 
  



Drøftingssak 

DR 3/20 Møteplan for våren Møteplan for våren 

Rådmannens innstilling 
 
 
Saksprotokoll i Ungdomsråd - 15.01.2020  
Behandling: 
Det står i vedtektene at det skal være ca ett møte pr måned. Ungdomsrådet tror det er lurt å kunne i 
desember (mye som skjer) og juni (eksamener). Møtet i mai må legges tidlig grunnet eksamener. Det er 
lurt med heldager, hvis det er nødvendig, og da vil Ungdomsrådet spandere lunsj. Om det kun er behov 
for kortere møter, så blir det tatt nettbasert.  
 
Fire av møtene legges til hver enkelt skole. Skyss dekkes.  
 
Votering: 
 
 
Vedtak: 
Forslag til møteplan:  
 
   Ungdomsrådsmøter  Sted  Tidspunkt  

   15. 15. januar  Rådhuset    

 13.   10. 10. februar  Brandsfjord  9.00-14.30  

   17. 17. mars  Åset  9.00 - 14.30  

 2.   15. 15. april  Stokksund  9.00-14.30  

 14.   5. 5. mai  Sør-Roan  9.00 - 14.30  

 18.         

 16.     Rådhuset    

 30.     Rådhuset    

 19.     Rådhuset    

 10.         
 
Det skal være elevrådsmøter en til to uker før et ungdomsrådsmøte.  
 
 

DR 4/20 Drøfting om godtgjørelse til medlemmene i Ungdomsrådet Drøfting om godtgjørelse 
til medlemmene i Ungdomsrådet 

Rådmannens innstilling 
 
 
Saksprotokoll i Ungdomsråd - 15.01.2020  
Behandling: 
Det legges opp til 8 møtedager i året. Skype/messenger-samtaler innimellom. Litt arbeidsinnsats mellom 
møtene må påregnes.  
 
Kommunestyret har bestemt at Ungdomsrådsrepresentantene skal få møtegodtgjørelse. 
 



Åset skole – ønsker timebetaling, da møtelengden kan være forskjellig.  
Sør-Roan – stiller seg nøytral. 
Stokksund Oppvekstsenter – ønsker egentlig godtgjørelse per møte, men støtter Åset skole sitt forslag.  
Brandsfjord skole – Støtter Åset skole sitt forslag.  
Åfjord videregående skole - blir det å få godtgjørelse feil motivasjon for å delta i rådsarbeidet? Elever 
stiller til valg for å få betaling? 
 
Flere kommentarer: 
Man får godtgjørelse hvis man møter opp. 
Viktig at man ikke skryter av det. Bør de som sitter i Ungdomsrådet kun komme fra elevrådet? 
Det beste er betaling etter hvert møte.  
Det kan være greit med fast pris uansett innhold i møte, da blir alle møter like viktig.  
Vara får samme sum hvis vara blir kalt inn.  
 
Forslag til møtegodtgjørelse: 

 2000 kroner i året for å delta på alle møtene, uansett møtelengde (åtte møter). 
 250 kroner per møte, uansett om møtet lengde på møte. Innbefatter 

mellomarbeid/møteforberedelse.  
 50 kroner per time. Får betalt etter møtets lengde. Innbefatter mellomarbeid.  

 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt.  
 
Vedtak: 
250 kroner per møte – 8 møter, uansett møtelengde. Innbefatter mellomarbeid.  
 
 
 

DR 5/20 Endring av vedtekter Endring av vedtekter 

Rådmannens innstilling 
 
 
Saksprotokoll i Ungdomsråd - 15.01.2020  
Behandling: 
Vedtektene per i dag stemmer ikke med dagens situasjon og UDIR sine retningslinjer. De må derfor 
endres til dagens situasjon.  
 
Innspillene er: 
Hvem skal være med? Elevrådsleder og en til fra elevrådet eller fra skolen? Det som er viktigst, er at det 
er elever som har lyst til å sitte i elevrådet. Det bør være en fra elevrådet, men ikke nødvendigvis leder. 
Om ingen andre i elevrådet vil, så bør det være leder.  
 
Valg av elevråd på skolene må skje senest tre uker etter skolestart. Deretter må Ungdomsrådet ha møte 
og konstituere seg.  
 
Godtgjørelse? Bør opplyses om dette i vedtektene. Det bør også stå noe om skyss og mat.  
 
Votering: 
 
 
Vedtak: 
Saken sendes til kommunestyret for vedtak.  



 
 
 

DR 6/20 Veileder til elevråds-/klassemøter Veileder til elevråds-/klassemøter 

Rådmannens innstilling 
 
 
Saksprotokoll i Ungdomsråd - 15.01.2020  
Behandling: 
Ungdomsrådet lager et forslag som sendes til høring på skolene.  
 
Forslagskasse; 
Vi trenger en plass for elevene uformelt kan foreslå hva Ungdomsrådet eller elevrådene kan jobbe med.  
 
Votering: 
 
 
Vedtak: 
Marit Jansen sjekker pris på postkasser. Kjøper inn 5 stk som blir dekorert. Trenger også hengelås.  
 
 
 

DR 7/20 Markering for kommunesammenslåing - Ung Åfjord 2020 Markering for 
kommunesammenslåing - Ung Åfjord 2020 

Rådmannens innstilling 
 
 
Saksprotokoll i Ungdomsråd - 15.01.2020  
Behandling: 
Vi har lyst til å få til en uke for ungdommene i Åfjord, uke 10 kommer Helsesista og det er UKM, så 
derfor tenker vi den uka kan vi pakke inn flere ting, og dette vil vi at dere ungdommer skal være med på. 
Noen tanker som er kommet opp er:  

 Mesterens Mester  
 Konsert  
 You tuber, blogger  
 Sjakk turnering på klubben eller biblioteket  
 Helsesista i skolen og for foreldre  
 UKM på Bakeriet  
 Bruke Åfjordshallen eller fotballhallen til noe  
 Åfjord Event – lage noe opplegg gjennom de    

 
Målet er at i løpet av denne uka skal alle ungdommer i Åfjord ha et arrangement de ønsker å gå på, så 
variert og spennende. Ung i Åfjord bør arrangeres hvert år, gjerne i forbindelse med UKM. 
 
Ungdomsrådet ønsker et foredrag for alle elever på ungdomstrinnet i alle skolene i 
Åfjordhallen på dagtid denne dagen. Lengde på foredraget bør ikke overskride 1,5 time. 
Ønskelig også med et foredrag for foreldre på kveldstid, hvor de ungdommene som 
ønsker det også kan delta. Elevene ønsker at alle skolene samles hele denne dagen, 
og bruker litt tid på å bli kjent etc, og at det lages en hel uke med tema psykisk 
helse. Rektormøtet er positivt innstilt. VI tenker at vi kan ha en dag på skolene i år. Mot-



ambassadører kan kobles på. En dag med helsesøster, en dag hvor skolen legger opp 
innholdet. Marit Jansen bringer tilbake til Ungdomsrådet.    
 
Helsekoordinator i fjor, Siw Jensen var i Ungdomsrådet i fjor og informerte om "I LAG" - 
om psykisk helse. Handler om å finne møteplasser for barn og unge. Ungdomsrådet i 
fjor ønsket ei uke med fokus på psykisk helse. Helsesista kommer 3. mars. Alle 
Ungdomsskoleelever og videregåendeelever møter henne på dagen , foreldre på kveld.  
På slutten av uka - UKM - ungdommens kulturmønstring.   
  
Var et vedlegg med i innkalling. Hva ønsker skolene?   
  Idrettsdag - Ikke alle "gidder" å delta på idrettsdag. Det må derfor være for alle. Vi 

må kalle det aktivitetsdag. Går også an å ha to dager, en med idrett, en dag med 
annet tema (Helsesista).   

  Quiz  
 Trenger også et annet trekkplaster, forslag:   

 Nellie  
 Vegar Harm, Morten Hegseth  
 Funkygine - foredrag  
 Astri S  
 Julie Bergan  
 Kygo  
 Sigrid  

 Swingkurs for ungdom   
 Rune Sandø - matkurs  
 Flykninger   
 Lage escaperoom (klubben)? Tora tenker videre på hvordan dette er mulig å få til.    
  
  
Instagramkonkurranse:   
Tema: #UngiÅfjord2020  
Frist - legge ut bilde innen fredag i vinterferine  
Flotte utrekkspremier  
Ylva, Marthe, Maja og Viktoria - administratorer  
 
 
Votering: 
 
 
Vedtak: 
Hva gjør vi:  

 Nina jobber videre med planlegging Helsesista og "trekkplaster"   
 Marit, Nina og Kathrine (helsekoordinator jobber videre med aktivitetsdag)  
 Marit sjekker opp at dato 4. mars er ok for skolene.  
 Ungdomsråd legger ut konkurranse på Instagram  
 Ungdomsrådet lager quiz fra 5.-7. klasse med ti kategorier.  

  
 Tidsplan for uken: 
  Mandag  

2/3  
Tirsdag  
3/3  

Onsdag  
4/3  

Torsdag  
5/3  

Fredag  
6/3  

Lørdag  
7/3  

Søndag  

Dag    Helsesista  
5.-3.vgs  

Turdag 1.-4  
Aktivitetsdag 5-10  
 quiz  

    UKM    



Kveld    Helsesista    Klubb    UKM    

                
 
 
 
 

DR 8/20 Budsjettsmidler til Ungdomsrådet Budsjettsmidler til Ungdomsrådet 

Rådmannens innstilling 
 
 
Saksprotokoll i Ungdomsråd - 15.01.2020  
Behandling: 
Skal disse pengene dekke lunsj og skyss? 
Møtegodtgjørelsen blir på 20 000kr – hvem dekker dette? 
 
Ungdomsrådet ønsker en adskilt pott for skolemiljøtiltak som hver enkelt skole eller organisasjon kan 
søke om penger. 
 
Votering: 
 
 
Vedtak: 
Saken oversendes til kommunestyret.  
 
 
 

DR 9/20 Instagram/kommunens hjemmeside Instagram/kommunens hjemmeside 

Rådmannens innstilling 
 
 
Saksprotokoll i Ungdomsråd - 15.01.2020  
Behandling: 
Ungdomsrådet ønsker å bruke sosiale mediaer til å gjøre Ungdomsrådet mer kjent, og vi legger ut bilder 
av hva Ungdomsrådet holder på med.  
 
Votering: 
 
 
Vedtak: 
Tar nytt bilde av medlemmene i Ungdomsrådet, og legger det ut på Instagram og kommunens 
hjemmeside. Legger også ut informasjon om Ungdomsrådet på kommunens hjemmeside.  
 
 
 

DR 10/20 Saker fra skolene Saker fra skolene 

Rådmannens innstilling 
 
 
Saksprotokoll i Ungdomsråd - 15.01.2020  
Behandling: 



Stokksund oppvekstsenter: 
Mange lærebøker på skolen er ødelagt. Mangler en del bøker. Trenger flere og nyere bøker. Utfordring i 
fådelte skoler – finnes ikke bøker.  
 
Sør-Roan skole: 
Samme utfordring som Stokksund Oppvekstsenter gjelder for Sør-Roan.  
 
Åset skole: 
Mange gamle bøker.  
 
Brandsfjord skole: 
Mange av bøkene er på nynorsk.  
 
I tillegg er det mange hefter som blir delt ut på skolene. Må være et system på dette.  
 
 
Biblioteket: 
Hvis noen har forslag til nye titler – bruk forslagskassen.  
 
Votering: 
 
 
Vedtak: 
Marit Jansen tar med inn på rektormøtet: 

 Plan for innkjøp av skolebøker 
 Mange hefter, må være et system på dette.  

 
 
 


